
 
MAIL VAN DE VVD 5 maart 2020 OVER HET HERSTELPLAN 
(2020-15981)

Van: Kreukniet, R (Robert) <R.Kreukniet@zwijndrecht.nl> 
Verzonden: donderdag 5 maart 2020 12:50
Aan: ZWD_Griffie <Griffie@zwijndrecht.nl>
Onderwerp: 2020-15981 Herstelplan 0.7.pdf
 
Geacht College,
 
Graag zouden wij voor de behandeling van volgende week dinsdag de navolgende vragen 
beantwoord hebben:
 
1) Hoeveel hadden we aanvullend minimaal moeten bezuinigen als we in november 2019 een 
meerjarig sluitend begroting hadden ingediend
2) Welk bedragen heeft de provincie niet geaccepteerd na onze eerste begrotingswijziging 
omdat zij die niet reel vonden
3) Welke van de voorgaande bedragen waren wel acceptabel geweest bij repressief toezicht 
(m.a.w. Een reeds in november sluitende begroting)
4) Welke van de door u genoemde argumenten dat er beweging is gekomen vanuit provincie 
en rijk in beleid t.a.v. Het tekort kunt u nader onderbouwen
5) Heeft u voordat u aan de Raad het voorstel heeft gedaan voor een negatieve begroting 
onderzoek gedaan c.q. Overleg gehad met vergelijkbare gemeenten (in financieel perspectief) 
over hoe zij een signaal naar het Rijk zouden willen afgeven
6) Had u bij het indienen van de negatieve begroting exact in beeld wat de consquenties 
zouden zijn voor een dergelijke beweging: m.a.w. heeft het college zich gerealiseerd dat het 
uiteindelijke herstel tot een hogere bezuinigingsopgave zou leiden
7) Hoeveel ambtelijke capaciteit is er tot nu toe benodigd geweest om het gehele proces te 
begeleiden (uren overleg, uren aanpassingen begroting, kosten preventief toezicht door 
voorleggen investeringsbeslissingen)
8) Hoeveel projecten (in de breedste zin) hebben vertraging opgelopen door dit proces en 
heeft dit kwantificeerbare kosten.
9) N.a.v. Punt 5: zo nee, waarom niet, zo ja met welke gemeenten en wat was hun insteek.
10) n.a.v. 6: heeft u deze uitkomst c.q. Deze afweging gedeeld met de Raad
11) Klopt de navolgende redenering: als we in november 2019 zowel de A-lijst als punt 11 
van het herstelplan hadden verwerkt in de primaire begroting dan hadden we een sluitende 
begroting gehad (meerjarig), was er repressief toezicht en had de discussie zich toe gesplitst 
over de vraag of de claim op het Rijk reeel was.
12) Deelt u de mening van de VVD dat het uiteindelijk effect van het indienen van een 
negatieve begroting (waar de VVD tegen heeft gestemd omdat we wel het signaal juist 
vonden maar niet een negatieve begroting) is dat we pijnlijke bezuinigingen moeten 
voorstellen die wellicht in ieder geval uitgesteld hadden kunnen worden tot na 2021
13) Alles afwegende bent u als college van mening dat de stellingname om een negatieve 
begroting voor te leggen aan de Raad voldoende heeft opgeleverd qua beweging vanuit het 
Rijk om dit te rechtvaardigen.
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Met vriendelijke groet,

Robert Kreukniet

Fractievoorzitter VVD Zwijndrecht


